

Isu Isu Perundangan Di Dalam Kontrak Binaan Reka Dan Bina

Hukum & Pelaksanaan

KERANGKA PERUNDANGAN SYARIAH DAN CIVIL TERHADAP ISU-ISU KEMANUSIAAN DAN KEAGAMAAN AKIBAT BENCANA ALAM

Tumbuhan Ketum di Malaysia: Cabaran dan Prospek (UUM Press)

Dimensi Kemanusiaan dalam Perundangan Merentas Sempadan (UUM Press)

Annual Report

Regional Conference on Science, Technology and Social Sciences (RCSTSS 2014)

Isu-isu berbangkit dan undang-undang Islam yang perlu dipatuhi di dalam pengeluaran sijil Faraid

Isu-isu perundangan dalam pelaksanaan sistem kadaster berkoordinat di Semananjung Malaysia

sebelum dan menjelang merdeka

E-proceedings ISLAC 2017

Business and Social Sciences

Pentadbiran undang-undang Islam di Malaysia

Etika dan amalan perniagaan

Pentadbiran keadilan

Kelestarian Bidang Penterjemahan

Peranan Ubat-Ubatan Generik dalam Kelestarian Penggunaan Farmaseutikal di Malaysia (Penerbit USM)

Peranan akta perkhidmatan kewangan Islam 2013 dalam menangani isu perundangan kewangan Islam di Malaysia

Pengguna Bijak Undang-Undang (UUM Press)

Jurnal syariah

Reformasi Radikal: Etika Islami dan Pembebasan

Liabiliti dalam pengurusan pendidikan

Audit Komunikasi Organisasi (UUM Press)

Syariah dan undang-undang

British dan Perang Enam Hari 1967 Arab-Israel (Penerbit USM)

ISU-ISU KETAHANAN NASIONAL MALAYSIA

Pengurusan Pusaka Islam, Wasiat dan Hibah di Malaysia: Isu dan Aplikasi (UUM Press)

MODUL FALSAFAH DAN ISU SEMASA (Penerbit UMK)

ADAT PERPATIH BERPANDUKAN SYARAK: AMALAN DI NEGERI SEMBILAN DAN MINANGKABAU

Undang-Undang dan Tadbir Urus Sumber Manusia (UUM Press)

The Malayan Law Journal

Wanita Status Sosial & Undang-Undang Islam

Khazanah Tafsir di Nusantara (Penerbit UM)

Ke Arah Reformasi Islam

Islam Untuk Semua

Undang-Undang Perniagaan di Malaysia (UUM Press)

Essential 25000 English-Malay Law Dictionary

*Isu Isu Perundangan Di Dalam Kontrak
Binaan Reka Dan Bina*

Downloaded from ftp.wtvq.com by guest

RHYS SHELTON

Islamic Renaissance Front

"Ketum...satu-satunya tumbuhan yang mempunyai potensi teramat tinggi dari sudut perubatan... memerlukan kajian yang sebelum ini tidak pernah diterokai dengan mendalam dan menyeluruh. Potensinya adalah lebih tinggi daripada pokok opium dari sudut khasiat perubatan. Pihak berwajib perlu melihat aspek kesihatan dan potensi ini dengan lebih serius. Ketum boleh diibaratkan sebagai "The magical plant of Malaysia". Prof. Dr. Mustafa Ali Mohamed, Fakulti Perubatan, Universiti Malaya. Sumbangan Ibn-Sina (The father of early modern science) kepada rawatan alternatif menggunakan tumbuh-tumbuhan hukum dan nisbah 'al-mijaz' iaitu tentang tata-cara mengguna, kaedah menyimpan-mengawet serta memberi preskripsi tentang penyediaan adunan tumbuhan agar memberikan kesan terapeutik kepada pengguna. Theophrast (The father of botany) pula memberi nasihat bagaimana tumbuh-tumbuhan bertoksik boleh meninggalkan kesan ketagihan jika tidak dipantau pengambilannya. Justeru, ketum berpotensi untuk dikaji secara saintifik dan dikomersialkan agar manfaatnya adalah untuk

kemashlahatan ummah. Samihah Khalil, Universiti Utara Malaysia
Hukum & Pelaksanaan Springer

Pengajian tafsir di Nusantara berkembang selari dengan perkembangan ilmu lain. Ini dapat dibuktikan dengan munculnya beberapa karya agung dalam bidang tafsir. Sesungguhnya terdapat banyak karya tafsir yang pernah dihasilkan oleh para ulama, namun disebabkan pengabaian ianya hilang begitu sahaja tanpa adanya kajian kearah pembukuan atau pendokumentasian yang lengkap. Banyak juga karya tafsir yang seakan-akan dilupakan dan kewujudannya tidak disedari umat Islam. Karya tersebut tidak dapat dimanfaatkan dan sejarahnya akan hilang sekiranya tidak ada usaha dan kajian untuk membukukannya. Buku ini diharap dapat membongkar maklumat berkaitan pengajian tafsir di Nusantara terutamanya di Malaysia, Thailand, Singapura dan Negara Brunei Darussalam. Tinggalan karya itu diselidik dan dikaji sebagai khazanah ilmu yang tidak ternilai harganya. Penulisan ini mengkaji dan menganalisis pengajian tafsir secara keseluruhannya dengan fokus utama adalah perkembangan dan sistem pengajian tafsir di Nusantara. Buku ini turut mengumpulkan karya tafsir yang pernah dihasilkan sambil memperkenalkan tokoh utama dalam pengajian tafsir serta cuba merungkaikan persoalan mengenai perkembangan tafsir dan

pengajiannya. Usaha menampilkan tokoh serta karya mereka dalam bidang tafsir ini dibuat sebagai paparan untuk rujukan generasi kini dan akan datang.

UUM Press

WANITA merupakan ciptaan istimewa daripada Yang Maha Agung, di mana mereka mempunyai pengaruh yang besar bagi setiap insan bernama lelaki. Ironinya, kedudukan mereka sebelum kedatangan Islam telah diabaikan tanpa pembelaan yang sewajarnya. Wanita: Status Sosial dan Undang-undang Islam, menyingkap hujah dan pendapat dari pada ulama terdahulu dan kontemporari berkenaan kedudukan wanita dari kaca mata Islam. Seterusnya, menjelaskan status wanita dalam perundangan Islam dan pelaksanaan hukum TUHAN ke atas mereka sebagaimana yang telah dinyatakan secara terang dari wahyu-NYA iaitu al-Quran dan sunnah.

KERANGKA PERUNDANGAN SYARIAH DAN SIVIL TERHADAP ISU-ISU KEMANUSIAAN DAN KEAGAMAAN AKIBAT BENCANA ALAM
NAM Publication

Buku ini mengupas hak pengguna dari pelbagai aspek perundangan. Bermula dengan latar belakang sejarah undang-undang kepenggunaan, buku ini mengupas isu-isu kepenggunaan dari sudut perundangan dan mencadangkan kaedah yang dapat membantu pengguna berlandaskan kaedah perundangan juga. Perbincangan turut menyentuh sejarah ekonomi dunia yang berkaitan kepenggunaan terutamanya sistem ekonomi kapitalis dan sistem pasaran terbuka dalam mendedahkan bentuk-bentuk manipulasi ke atas pengguna. Isu-isu kompleks lain yang turut dibincangkan termasuklah penipuan dalam Internet ke atas pengguna. Implikasi perundangan dalam isu rumah terbengkalai turut dikupas dengan mengutamakan hak pengguna dalam tuntutan ganti rugi. Pelbagai kes dalam salah laku perubatan dan pembedahan kosmetik boleh dijadikan tauladan di samping pengenalan kepada beberapa Akta dan Konvensyen yang berkaitan dengan kepenggunaan. Ancaman racun serangga, bahan kimia, bahan tiruan dan pengawet dalam makanan turut dikupas dari sudut perundangan. Isu alam sekitar serta Tribunal Tuntutan Pengguna turut dibincangkan dalam memperkasakan hak pengguna. Buku ini bertujuan mendidik pengguna ke arah bijak undang-undang dan tahu mengaplikasikan hak pengguna agar dapat mengelakkan pengguna daripada menjadi mangsa manipulasi dan penipuan.

Tumbuhan Ketum di Malaysia: Cabaran dan Prospek (UUM Press)
Alaf 21

Bencana alam merupakan satu kejadian fenomena alam atas kehendak Ilahi yang memberi kesan mendalam kepada kehidupan manusia. Akibat yang berlaku seperti gempa bumi, banjir, tanah runtuh dan yang seumpama membawa kepada kerugian yang sangat besar dan menjejaskan sarana kehidupan. Isu-isu kemanusiaan timbul dan menjadi salah satu masalah yang perlu diselesaikan dengan baik. Justeru, buku ini membincangkan bencana alam yang berlaku di beberapa tempat di Indonesia dan Malaysia seperti Lombok, Kelantan dan Pahang dan lain-lain. Isu-isu berkaitan akibat berlakunya bencana alam dan usaha penyediaan keperluan pada masa kejadian serta persediaan jika berlaku bencana alam semula pada masa hadapan dikupas dengan baik dan jelas. Pelbagai aspek dijalankan untuk menghadapi bencana alam melalui pendekatan syariah (aqidah dan fiqh), undang-undang, sains dan psikologi. Aspek ini dijelaskan untuk dijadikan panduan dalam menyelesaikan isu-isu yang berbangkit, sehingga manusia lebih bersedia menghadapi bencana alam yang berlaku pada bila-bila masa. Buku ini merupakan kumpulan kertas kerja yang dibentangkan dalam program International Discussion on Syariah and Law (IDSL) di Fakultas Hukum, Universitas Muhammadiyah Mataram, Lombok, Nusa Tenggara Barat, Indonesia dengan kerjasama Fakulti

Syariah dan Undang-undang Universiti Sains Islam Malaysia.

Diharap buku ini bermanfaat menjadi panduan dan rujukan bagi memenuhi keperluan kehidupan manusia dengan bekalan yang mencukupi ketika berlaku bencana alam.

Dimensi Kemanusiaan dalam Perundangan Merentas Sempadan (UUM Press) Penerbit UMK

Islam sebagai agama universal adalah hak sejagat semua manusia yang menghuni di muka bumi ciptaan Allah swt ini. Islam adalah cara hidup menurut acuan Allah swt, ibarat sebuah kompas yang memandu kehidupan manusia di muka bumi ini. Apabila manusia mematuhi segala perintah dan menjauhi segala larangan Allah swt seperti mana yang termaktub dalam kitab suci Al Quran, ianya akan membawa kepada kesejahteraan dan kejayaan hidup mereka di dunia dan di akhirat. Ini adalah janji Allah swt kepada semua ciptaanNya dan sememangnya Allah swt tidak memungkir janji. Buku "Islam Untuk Semua" ini adalah gabungan bersama dua buah buku yang bertajuk "Mengembalikan Kepercayaan Anda", tulisan Maulana Kaleem Siddiqui dan "Jawapan kepada Pertanyaan Paling Umum yang Ditanyakan oleh Orang Bukan Islam", penulisan Dr Zakir Naik. Kedua buah buku tersebut di susun dan di terjemahkan dalam Bahasa Melayu, khusus buat membaca di nusantara di Malaysia dan di Indonesia. Buku ini boleh digunakan untuk memanfaatkan diri sendiri dan untuk usaha dakwah sesama saudara Islam dan bukan Islam, InsyaAllah. Isi kandungan buku ini bertujuan untuk memberikan penerangan yang jelas berkaitan Islam dengan cara yang mudah difahami dan menyakinkan pembaca yang beragama Islam dan bukan Islam. Dengan wujudnya pengertian dan kefahaman yang benar tentang Islam, maka ianya akan memudahkan penerimaan Islam, khususnya di kalangan mereka yang bukan Islam. Apabila manusia sejagat menerima dan beramal dengan Islam, kedamaian, keharmonian dan keselamatan hidup mereka akan terserlah. Ini dengan izin Allah swt akan membawa kepada kejayaan dalam kehidupan setiap insan, di dunia dan diakhirat. Sememangnya, pembaca akan yakin dengan kebenaran yang di nukilkan dalam buku ini, hanya apabila mereka membacanya tanpa sebarang prejudis terhadap Islam. Selamat membaca.

Annual Report Utusan Publications

This book features more than 95 papers that were presented at the bi-annual Regional Conference on Science, Technology and Social Sciences, RCSTSS 2014, which was organized by Universiti Teknologi MARA Pahang. It covers topics ranging from communications studies, politics, psychology, education, religious studies as well as business and economics. The papers, which have been carefully reviewed, include research conducted by academicians locally, regionally and globally. They detail invaluable insights on the important roles played by the various disciplines in science, technology and social sciences. Coverage includes accounting, art and design, business, communication, economics, education, finance, humanity, information management, marketing, music, religion, social sciences and tourism. Throughout, clear illustrations, figures and diagrams complement the research. The book is a significant point of reference to academicians and students who want to pursue further research in their respective fields. It also serves as a platform to disseminate research findings as a catalyst to bring out positive innovations on the development of the region.

Regional Conference on Science, Technology and Social Sciences (RCSTSS 2014) The University of Malaya Press

Buku bertajuk Adat Perpatih Berpandukan Syarak: Amalan Di Negeri Sembilan dan Minangkabau ini mengandungi pelbagai tajuk berkaitan amalan adat Perpatih dalam pandangan syarak. Ia merupakan kumpulan kertas kerja yang dibentangkan di dalam Seminar Serantau adat Perpatih anjuran bersama fakulti syariah

dan undang-undang, Universiti Sains Islam Malaysia (USIM) dan fakultas syariah Institut Agama Islam Negeri (IAIN) Batusangkar. Kajian dalam buku ini adalah hasil daripada penyelidikan yang dijalankan oleh sekumpulan penyelidik yang cuba mengupas konsep kepatuhan syariah ke atas amalan-amalan di dalam Adat Perpatih yang diamalkan dan diyakini sehingga ke hari ini oleh masyarakat Malaysia, khususnya di Negeri Sembilan dan juga Minangkabau, Sumatra Barat. Huraian berkenaan amalan adat dan nilai-nilai murni Islam yang terkandung di dalam buku ini cuba menjelaskan beberapa kekeliruan di masyarakat berkaitan adat Perpatih. Penjelasan ini amat penting bagi masyarakat Malaysia secara umumnya, dan kepada masyarakat adat Perpatih di Negeri Sembilan dan Minangkabau khususnya, sebagai satu usaha untuk melestarikan amalan adat ini.

Isu-isu berbangkit dan undang-undang Islam yang perlu dipatuhi di dalam pengeluaran sijil Faraid UUM Press

Buku Dimensi Kemanusiaan dalam Perundangan Merentas Sempadan memaparkan isu perundangan yang bersifat global dan semasa. Isu perundangan terpilih dicerakan dengan menitikberatkan pengulasan aspek undang-undang yang relevan serta berteraskan prinsip kemanusiaan. Bagi memudahkan pembacaan, perbincangan isu perundangan dikemukakan di bawah empat tema khusus iaitu perencanaan perlindungan terhadap pekerja, intervensi statutori dalam melestarikan kepentingan awam, tadbir urus keluarga dan harta serta keadilan terhadap populasi rapuh. Sepanjang zaman peradaban, manusia tidak sunyi daripada masalah-masalah dan isu perundangan. Isu perundangan seolah-olah tekal tanpa batasan masa dan tempat. Isu perundangan perlu ditangani kerana berpotensi menjejaskan pekerjaan, kesihatan, hubungan peribadi, perlindungan dan keselamatan yang merupakan kunci utama kesejahteraan manusia. Pengupasan isu perundangan dan undang-undang yang relevan merupakan prasyarat tindak balas dan pendekatan penyelesaian yang ampuh. Buku ini berkeupayaan untuk meningkatkan pengetahuan dan kesedaran pembaca terhadap struktur serta kepentingan undang-undang kepada kehidupan manusia secara amnya dan manifestasi pengaruh undang-undang dalam bidang tertentu yang menjadi perhatian masyarakat secara khususnya. Oleh sebab itu, buku ini sangat penting sebagai rujukan kepada para penggubal polisi, pengamal undang-undang, intelektual dan pelajar undang-undang. Selain itu, buku ini sesuai dibaca oleh orang awam yang berminat dengan isu perundangan. Gaya penulisan yang mudah difahami, memudahkan pembaca memanfaatkan maklumat yang disampaikan.

Isu-isu perundangan dalam pelaksanaan sistem kadaster berkoordinat di Semanjung Malaysia Utusan Publications
Akta Syarikat 2016 diperkenalkan hasil cadangan Suruhanjaya Syarikat Malaysia dan Jawatankuasa Semakan Semula Undang-undang Korporat untuk mewujudkan satu akta yang bersifat maju ke hadapan dan membantu komuniti perniagaan terutamanya industri kecil dan sederhana untuk lebih berdaya saing tanpa berkompromi dengan keperluan tadbir urus korporat yang teguh dan tulus. Oleh sebab Akta Syarikat 2016 baru diterima pakai, maka buku-buku rujukan tidak banyak di pasaran. Justeru, buku ini ditulis bagi membantu ahli akademik, para pelajar dan juga profesional untuk mendapatkan maklumat berkenaan dengan Akta Syarikat 2016. Buku ini bertujuan untuk memperkenalkan perubahan-perubahan yang diketengahkan oleh Akta Syarikat 2016 dalam membincangkan beberapa aspek penting dalam undang-undang syarikat, pensyarikatan dan pengurusan perniagaan. Aspek-aspek penting yang dibincangkan ialah sejarah perundangan, undang-undang perkongsian dan juga klasifikasi syarikat. Tumpuan juga diberikan kepada aspek pemerbadanan syarikat, konsep modal syer, pinjaman, keahlian

dan mesyuarat syarikat. Selain daripada itu perbincangan juga difokuskan kepada kuasa pengarah dan pegawai syarikat dan yang terakhir bagaimana proses sesuatu syarikat digulung. Perbincangan mengenai kedudukan Undang-undang syarikat di Malaysia dilakukan berdasarkan sumber undangundang yang utama Akta Syarikat 2016. Selain daripada itu Akta Kontrak 1950, Akta Perkongsian 1961, Akta Perkongsian Liabiliti Terhad 2012 dan juga garis panduan terpakai bagi Akta Syarikat 2016 juga dirujuk. Buku ini akan menjadi satu teks yang tidak ternilai bagi rujukan ahli akademik, pelajar dan juga profesional untuk mendapatkan maklumat berkenaan dengan Akta Syarikat 2016.

sebelum dan menjelang merdeka UUM Press

Buku ini memberi tumpuan kepada persekitaran hubungan majikan-pekerja, pihak yang terlibat dalam perhubungan perusahaan, proses perundingan kolektif, perjanjian kolektif, pertikaian industri, tindakan industri, menguruskan disiplin pekerja, kontrak pekerjaan dan penamatan kontrak pekerjaan Di samping itu, berdasarkan kepada amalan pekerjaan di Malaysia, beberapa bab di dalam buku ini membincangkan trend semasa atau isu-isu dasar dalam pengurusan pekerja di Malaysia. Buku ini membincangkan secara menyeluruh dari segi topik dalam bidang perhubungan perusahaan berdasarkan amalan di Malaysia yang menjadi asas kepada analisis yang lebih mendalam berkenaan isu-isu di dalam bidang perhubungan perusahaan. Buku ini turut menawarkan bahan tambahan yang direka untuk memberi tumpuan dan realisme kepada kajian berkenaan sistem perhubungan perusahaan di Malaysia. Buku ini sesuai untuk pelajar di pelbagai peringkat sama ada di peringkat Sarjana Muda dan Pasca Siswazah kerana ia menjelaskan fakta, proses, prosedur serta perundangan yang bersesuaian dengan topik yang dibincangkan. Selain itu, buku ini juga sesuai untuk dijadikan bahan rujukan oleh pengamal pengurusan sumber manusia di dalam industri kerana buku ini memberi tumpuan kepada prinsip, peruntukan akta dan kes-kes mahkamah yang boleh membantu untuk memahami tanggungjawab majikan dan hak-hak pekerja di tempat kerja.

E-proceedings ISLAC 2017 ITBM

Buku ini mengupas tentang perundangan berkaitan sumber manusia dan tadbir urus organisasi sektor awam dan swasta di Malaysia. Penulisan dalam buku ini dibincangkan mengikut tema yang khusus bermula dengan perspektif hubungan majikan dan pekerja, isu-isu perundangan dalam perhubungan pekerjaan dan tadbir urus pekerja di sektor awam. Buku ini mampu menyediakan pembaca dengan maklumat dan panduan berkaitan isu-isu kontemporari tadbir urus dan sumber manusia secara ilmiah. Kebelakangan ini, pelbagai bentuk cabaran timbul dalam menguruskan sumber manusia di sesebuah organisasi, sama ada organisasi awam ataupun swasta. Segala isu dan permasalahan berkaitan dengan sumber manusia perlu ditangani dan diuruskan dengan sebaiknya. Paling penting, ia hendaklah berpandukan kepada perundangan sedia ada memandangkan perhubungan majikan dan pekerja adalah berbentuk perhubungan yang terkawal serta berada di bawah pemantauan undang-undang. Justeru, undang-undang adalah satu aspek yang tidak boleh dielakkan dalam menguruskan sumber manusia. Buku ini bukan sahaja mensasarkan golongan pekerja, malah meliputi majikan, pengurus, pelajar dan mereka yang bakal menempuh alam pekerjaan untuk memahami isu-isu yang berkaitan. Walaupun berkonsepkan perundangan, maklumat dan kupasan isu-isu dikemukakan menerusi pendekatan umum dan bersifat santai bagi memudahkan kefahaman pembaca. Hal ini sekali gus dapat mendekatkan pembaca dengan bidang undang-undang.

Business and Social Sciences UUM Press

Institutionalization of Islamic law before and after Malaysian independence.

Pentadbiran undang-undang Islam di Malaysia Mohamad Idrakisyah

a great resource anywhere you go; it is an easy tool that has just the words you want and need! The entire dictionary is an alphabetical list of Law words with definitions. This eBook is an easy-to-understand guide to Law terms for anyone anyways at any time. sumber yang hebat di mana sahaja anda pergi; ia adalah alat mudah yang hanya mempunyai kata-kata yang anda mahu dan perlukan! Seluruh kamus adalah senarai abjad kata-kata Hukum dengan definisi. E-book ini adalah panduan mudah untuk memahami istilah Undang-undang untuk sesiapa sahaja pada bila-bila masa.

Etika dan amalan perniagaan UUM Press

The International Seminar on Islamic Jurisprudence in Contemporary Society 2017

Pentadbiran keadilan UUM Press

Isu-isu perundangan dalam kes-kes wakaf di Malaysia
KERANGKA PERUNDANGAN SYARIAH DAN CIVIL TERHADAP ISU-ISU KEMANUSIAAN DAN KEAGAMAAN AKIBAT BENCANA ALAMSHARIAH AND CIVIL LEGAL FRAMEWORK ON HUMANITY AND RELIGIOUS ISSUES AFTERMATH NATURAL DISASTER
Elmuallim Solutions

Kelestarian Bidang Penterjemahan UUM Press

On politics and government and social conditions in Malaysia.

Peranan Ubat-Ubatan Generik dalam Kelestarian Penggunaan Farmaseutikal di Malaysia (Penerbit USM)

Santai Ilmu Publication

Buku ini digarap oleh penulis bagi tujuan menyediakan panduan pada para pelajar, perunding, pengurus serta pengamal komunikasi dalam membuat penilaian terhadap amalan sistem komunikasi dalam sesebuah organisasi. Ianya melibatkan kaedah dalam penilaian amalan komunikasi yang diamalkan oleh organisasi dalam menjalinkan hubungan serta penyaluran maklumat pada publik dalaman serta luaran organisasi. Panduan

yang diperihalkan dalam buku ini bersesuaian dengan amalan pengelolaan aktiviti kerja dalam semua organisasi awam, swasta dan organisasi sukarela di Malaysia. Kandungan dalam buku ini tidak hanya menceritakan konsep tetapi melibatkan aplikasi serta kajian kes bagi tujuan membentuk kemahiran pengamal dalam memilih kaedah yang bersesuaian dalam menilai keberkesanan serta kecekapan pengurusan organisasi dalam melaksanakan amalan komunikasi yang memenuhi citarasa pelanggan. Buku ini banyak membincangkan mengenai kaedah serta langkah-langkah dalam menilai keberkesanan kempen, penggunaan teknologi komunikasi, jalinan rangkaian organisasi, kaedah diagnosis amalan komunikasi yang merangkumi pelbagai kaedah kuantitatif serta kualitatif. Berbanding dengan buku-buku lain, buku ini memberi kesempatan pada pembaca untuk menilai keberkesanan serta kecekapan pengurusan jalinan hubungan serta kualiti maklumat yang disalurkan pada persekitaran dalaman dan luaran organisasi.

Peranan akta perkhidmatan kewangan Islam 2013 dalam menangani isu perundangan kewangan Islam di Malaysia

Penerbit USM

Sebelum kedatangan Islam, undang-undang yang dilaksanakan di Malaysia (Tanah Melayu) ialah undang-undang adat Melayu yang kuat dipengaruhi oleh unsur-unsur hindu dan animisme. Apabila kedatangan Islam, undang-undang tersebut diubahsuai dengan memasukkan unsur-unsur Islam dari masa ke masa. Catatan terawal berkaitan pelaksanaan undang-undang Islam ini adalah apa yang dicatatkan pada Batu Bersurat yang ditemui di Kuala Berang, Terengganu pada 1898.

Pengguna Bijak Undang-Undang (UUM Press) Islamic Renaissance Front

Membincangkan tentang perbandingan pendekatan antara Ketua Menteri Sabah, Musa Aman dan Ketua Menteri Sarawak, Adenan Satem dalam menuntuk hak negeri masing-masing dalam Persekutuan Malaysia serta melihat perbezaan pembahagian kuasa antara negeri-negeri dalam Persekutuan Malaysia.